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Spørgsmål
”Kan ministeren bekræfte, at aftalen om salg af aktier til Goldman Sachs ikke er 
juridisk gældende, før Folketingets Finansudvalg har godkendt aktstykke 37? Og 
kan ministeren herunder oplyse, om det er forbundet med sanktioner, hvis aftalen 
ikke opnår flertal i Folketinget?”

Svar
Som det fremgår af aktstykke nr. 37 er aftalerne med de nye investorer (New 
Energy Investment, ATP og PFA) bl.a. betingede af Finansudvalgets tilslutning og 
godkendelse af transaktionen ved de relevante EU-konkurrencemyndigheder i 
henhold til reglerne om fusionskontrol.

Det følger heraf, at Finansministeriet ikke kan medvirke til implementeringen af 
aftalerne, før Finansudvalget i givet fald har givet sin tilslutning til aktstykket.

Det kan yderligere oplyses, at staten ikke pådrager sig forpligtelser (sanktioner), i 
fald aftalerne ikke måtte blive implementeret, fx som følge af manglende tilslut-
ning fra Finansudvalget. 
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